



# Village of New Maryland

## Village of New Maryland Adult Day Care Survey - January 2019

The Village of New Maryland with the assistance of the Seniors Advisory Committee is conducting a survey to find out if there is a need for an **Adult Day Care** within New Maryland. The intent of the **Day Care**, if it were to proceed, would be to provide relief for caretakers and provide a good social experience for residents with dementia who require continuous supervision.

This survey is to be completed by the caregiver of a person with dementia. Completing the survey by January 15<sup>th</sup>, 2019 would be appreciated. The survey can be dropped off at the Village office or completed on-line on the Village website at <https://www.vonm.ca>.

1. Are you a caregiver living with a person who has dementia?  
Yes  No
  
2. If you answered yes to question #1, would you be interested in having access to an adult day care for your person with dementia?  
Yes  No
  
3. Would you like to be contacted to be part of the pilot project?  
Yes  No
  
4. If you answered yes to question #3, please provide your contact information.

---



---



---



---



---

Thank you for your participation. All information collected will be for the purposes of research and a proposed pilot project, and will be held in confidence.

For more information about this survey, please contact Karen Taylor, Assistant Clerk, at the Village office (451-8508) during regular office hours.

(506) 451-8508  
(506) 450-1605  
[www.vonm.ca](http://www.vonm.ca)

(Le français est au verso)

584 New Maryland Highway  
New Maryland, NB  
E3C 1K1

**Village de New Maryland**  
**Sondage relatif à un centre de jour pour adultes – janvier 2019**

Le Village de New Maryland, avec l'aide du Comité consultatif des aînés, mène un sondage pour savoir si le besoin d'un **centre de jour pour adultes** se fait sentir à New Maryland. Une telle installation aurait pour but de donner un peu de répit aux aidants et d'offrir une bonne expérience sociale aux personnes atteintes de démence nécessitant une surveillance continue.

Ce sondage doit être rempli par l'aidant d'une personne atteinte de démence. Nous vous remercions de le remplir d'ici le 15 janvier 2019. Le sondage peut être déposé au bureau du Village ou rempli en ligne, sur le site web du Village, à l'adresse <https://www.vonm.ca>.

1. Êtes-vous un aidant naturel vivant avec une personne atteinte de démence?  
Oui  Non
  
2. Si vous avez répondu oui à la première question, aimeriez-vous que la personne atteinte de démence dont vous prenez soin puisse avoir accès à un centre de jour?  
Oui  Non
  
3. Aimeriez-vous qu'on communique avec vous pour que vous fassiez partie du projet pilote?  
Oui  Non
  
4. Si vous avez répondu oui à la troisième question, nous avons besoin de vos coordonnées.

---

---

---

---

---

Merci de votre participation. Tous les renseignements recueillis seront utilisés à des fins de recherche et de projet pilote et demeureront strictement confidentiels.

Pour en savoir plus au sujet de ce sondage, communiquer avec Karen Taylor, greffière adjointe, au bureau du Village (451-8508) pendant les heures de bureau.